
Protokół Nr VIII/15 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 28 maja 2015 roku 

Otwarcie obrad – godz. 15.11 

Zamknięcie obrad – godz. 18.13 

Ad. 1 

Obrady otworzył Przewodniczący RM witając radnych i przybyłych gości. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz lista pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do 
protokołu). 

Ad. 3 

Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Pawła Wielgusa. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej dnia 
29 kwietnia 2015 roku. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15   przeciw -  0  wstrzymało się - 0. 

Ad. 5 
 

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do proponowanego porządku obrad w pkt. 11 DRUKU Nr 
2 tj.: projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z 
dnia 30 grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na 
lata 2005-2015, który został szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji RM. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem propozycji zgłoszonej przez Burmistrza: 

Głosowało 15 radnych:   za - 15  przeciw - 0      wstrzymało się - 0 . 

Przewodniczący RM - poinformował, że w dniu wczorajszym obchodzono XXV rocznicę 
powstania samorządu, a także tym, że Rada Miejska w Radkowie uchwałą Nr II/7/02 z dnia 
25 lutego 2002r. ustanowiła ten dzień Dniem pracownika samorządowego w gminie Radków. 
W związku z powyższym Przewodniczący RM poprosił Burmistrza Miasta i Gminy o zabranie 
głosu. 

Burmistrz - z okazji XXV-lecia samorządu Burmistrz złożył serdeczne gratulacje i 
podziękowania za wspólną troskę i za wszelką pomoc jakiej Gmina Radków doświadczyła 
dla dobra lokalnej społeczności. Burmistrz odczytał życzenia jakie wpłynęły do Urzędu 
Miasta i Gminy z okazji XXV-lecia samorządu od Marszałka Senatu RP i Posłów na Sejm RP  



oraz od Komendanta Placówki Straży Granicznej w Kłodzku ( treść wystąpienia stanowi 
załącznik do protokołu).  

 Burmistrz - poinformował, że we wszystkich sołectwach Gminy Radków odbyły się zebrania 

wiejskie, na których dokonano wyborów sołtysa i rady sołeckiej. Burmistrz przedstawił 

nowowybranych sołtysów Gminy Radków na kadencję 2015-2020 i wspólnie z Sekretarzem 

gminy i Przewodniczącym RM wręczyli podziękowania i upominki nowowybranym sołtysom 

oraz sołtysom pełniących funkcje w kadencji 2011 – 2015 (treść wystąpienia stanowi 

załącznik do protokołu). 

 
Ad. 6 
 
Przewodniczący RM - poprosił o złożenie informacji o sytuacji sanitarno - epidemiologicznej 
w Gminie Radków Dyrektora Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kłodzku.  
 
Teresa Józefiak - Dyrektor Powiatowej Stacji Sanitarno - Epidemiologicznej w Kłodzku 
złożyła informację o sytuacji sanitarno - epidemiologicznej w Gminie Radków za 2014 rok 
(informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 
Burmistrz - podziękował Pani Dyrektor PSSE za przybycie na sesje i za złożenie informacji. 
Burmistrz poinformował o bardzo szerokim programie zdrowotnym prowadzonym przez 
Gminę oraz o wielu prowadzonych działaniach poprawiający stan sanitarno epidemiologiczny 
w Gminie. Burmistrz stwierdził, że Sanepid wskazuje niedociągnięcia w pewnych obszarach, 
które Gmina realizuje w miarę posiadanych środków finansowych.    

Burmistrz wręczył podziękowanie i upominek przybyłemu na obrady sesji sołtysowi 
Bogusławowi Proszkowi. 
 
O godz. 1546 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz.1602 Przewodniczący RM wznowił obrady. 
 
Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił o złożenie informacji o przygotowaniach do wypoczynku 
letniego. 

L. Jagódka - kierownik referatu OKiS złożyła informację o przygotowaniach do wypoczynku 
letniego (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

M. Kusiakiewicz - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie - 
złożył informację o przygotowaniach do wypoczynku letniego (informacja stanowi załącznik 
do protokołu). 

B. Sobczyńska - zapytała jaka grupa dzieci pojedzie do Czarnej Dąbrówki. 

M. Kusiakiewicz - poinformował, że pojedzie 20 dzieci z klasy trzeciej, czwartej i piątej z 
trzema opiekunami. 

B. Sobczyńska - zapytała jakie były kryteria rekrutacji na wyjazd, czy to była nagroda dla 
dzieci za aktywność w uczestniczeniu na zajęciach. 

M. Kusiakiewicz - wyjaśnił, że jest to nagroda za aktywne uczęszczanie na zajęcia do 
GCKSiT. 



B. Sobczyńska - zapytała, czy są to dzieci uczęszczające na zajęcia w Radkowie, czy także 
w innych miejscowościach. 

M. Kusiakiewicz - odpowiedział, że jest to grupa dzieci mieszana, która uczestniczy w 
zajęciach organizowanych przez GCKSiT na terenie gminy, a nie tylko w Radkowie.  

B. Sobczyńska - zapytała, czy były chętne dzieci do wyjazdu. 

M. Kusiakiewicz - wyjaśnił, że po 15 czerwca odbędzie się spotkanie z rodzicami, których 
dzieci zostały wytypowane w pierwszej kolejności. 

B. Sobczyńska - pogratulowała dyrektorowi pomysłu i realizacji wyjazdu do Czarnej 
Dąbrówki. 

S. Hajłasz - zapytał dyrektora, czy wie, że Pani prowadząca zajęcia w świetlicy w Ścinawce 
Górnej pracuje do końca czerwca. 

M. Kusiakiewicz - odpowiedział, że wie i jest na to organizacyjnie przygotowany.  

Ad. 8 

Przewodniczący RM - poprosił kierownika referatu OKiS o złożenie informacji o 
przygotowaniu obiektów sportowo - rekreacyjnych oraz bazy noclegowej do sezonu letniego. 

L. Jagódka - kierownik OKiS złożyła informację o organizacji wypoczynku letniego w 
placówkach biblioteki przygotowaną przez dyrektora Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 
Radków im. K. Estreichera (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

L. Jagódka - kierownik referatu OKiS złożyła informację o przygotowaniu obiektów sportowo 
- rekreacyjnych oraz bazy noclegowej do sezonu letniego (informacja stanowi załącznik do 
protokołu).  

M. Kusiakiewicz - dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie złożył 
informację o przygotowaniu obiektów sportowo - rekreacyjnych oraz bazy noclegowej do 
sezonu letniego oraz zaprezentował zdjęcia obiektu motelu przy basenie i domków 
letniskowych nad zalewem przed i po remoncie (informacja stanowi załącznik do protokołu). 

J. Gorczycki – poinformował, że Komisja Kultury, Sportu i Turystyki wizytowała obiekty nad 
zalewem i basenem i stwierdziła, że zaszły duże zmiany na dobre.  

M. Malik - kierownik Referatu Programowania Rozwoju i Współpracy Transgranicznej złożyła 
informację o przygotowaniu bazy noclegowej do sezonu letniego (informacja stanowi 
załącznik do protokołu).   

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionych informacji. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 9 

Przewodniczący RM - poprosił Dyrektora GCKSiT o złożenie informacji o przygotowaniach 
do obchodów Dni Radkowa (Kraina Gór Stołowych - Jarmark Stołowogórski). 

M. Kusiakiewicz - dyrektor Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Radkowie złożył 
informację o przygotowaniach do obchodów Dni Radkowa (Kraina Gór Stołowych - Jarmark 
Stołowogórski) - (informacja stanowi załącznik do protokołu).  

S. Hajłasz - zapytał kto będzie organizatorem Audiolake Summer Festival 2015. 



M. Kusiakiewicz - wyjaśnił, że organizatorem festiwalu jest firma z którą GCKSiT  po raz 
szósty podpisało umowę i która jest dofinansowana w kwocie 20 tys. zł przez GCKSiT.  

O godz. 1658 Przewodniczący RM ogłosił przerwę. 
O godz. 1708 Przewodniczący RM wznowił obrady. 

 

Ad. 10 

 Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 29 kwietnia 2015 roku do 27 
maja 2015 roku (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Ad. 11 

DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie gminy Radków na 2015 rok   
 

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko- KomisjaRewizyjnapozytywniezaopiniowałaprzedmiotowyprojektuchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:  za -15  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

DRUK NR 2 zmieniający uchwałę Nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 
grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Radków na lata 2005-2015  

Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

B. Kopalko- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 



K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 

B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych:  za -15  przeciw - 0  wstrzymało się - 0. 

 
Ad. 12 

Nie było. 

Ad. 13 

Nie złożono. 

Ad.14 

Nie było. 

Ad. 15 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął VIIIsesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.  

 

Protokołowała:              Przewodniczący 

Lucyna Połowczuk       Rady Miejskiej w Radkowie 

     Stanisław Hajłasz 

 

 


